
Referat fra generalforsamling 7. nov.2024 i Herning Teleklub 

 

Dirigent blev Christian A 

Referent blev Allan 

Christian startede med at konstatere, at generalforsamling var indkaldt i henhold til vedtægterne 

og dermed lovlig. Derefter godkendte forsamling dagsordenen.  

Allan startede formandens beretning med at fortælle om situation for TDC-sport og fritid Jylland. 

2025 bliver definitiv det sidste år med tilskud til vores klub derfra, idet TDC-sport og fritid Jylland 

nedlægges på en generalforsamling i marts 2025. Her vil formuen blive fordelt ud på de lokale 

klubber efter vores almindelig fordelingsnøgle. Det er en epoke der slutter, men det må være 

sådan fordi vi ikke modtager tilskud fra TDC-koncernen længere. Næste punkt i beretningen 

omhandlede *Sverige * stævnet. Vi fik overraskende en invitation fra vores svenske kollegaer midt i 

marts 2024 til et stævne i Krist Himmelsfarts weekenden midt i maj. Der deltog 40 fra Jylland og 

her var de 8 fra vores klub, ganske flot. Derimod havde vi ingen deltager afsted til TDC 

Landsstævnet i september. Allan kom herefter ind på de mere lokale ting, hvor vi stadig har et 

bowlinghold. Som noget nyt prøvede vi med en sommergrill fest. Her var 20 deltager og det var en 

ganske hyggelig aften. Dog kunne vores fysiske rammer være bedre til sådan et arrangement på 

grund af trafik i gården og det bliver til mange ture op og ned ad trapperne. Bestyrelsen vil gerne 

gentage en sommerfest, men evt. et andet sted. Der har også været afholdt julefest med også 20 

deltager og til jule bankospillet var vi som sædvanlige rigtig mange 38 stk. Til sidst takkede Allan 

den øvrige bestyrelse (Vera og Poul; Sanne og Andreas) for et rigtig godt og hyggeligt samarbejde 

hen over året. Han rettede også en tak til Poul Erik og Knud Nielsen for hjælp med hjemmesiden og 

kontrol af regnskab. 

Bjarne Fyhring tilbød, at vi kunne holde en evt. sommerfest hos ham og Gitte.  

Herefter blev beretning godkendt. 

Poul fremlagde det reviderede regnskab og gennemgik posteringerne. Regnskabet viste et 

underskud på 1417, 88. Eneste bemærkning til regnskabet kommer fra dirigenten, der ment vi 

havde penge til 18 -20 år mere.  

Herefter blev regnskabet godkendt. 

Bestyrelsen foreslog at vi fastholder kontingentet og det blev vedtaget.  

Andreas. S blev genvalgt til bestyrelsen og Søren blev genvalgt til suppleant. Som 

bilagskontrollanter blev Poul Erik og Knud genvalgt og som suppleant blev Arne Bytofte valgt 

 


